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110 Internet och TV på vårdboende  

Mot bakgrund av att det idag på våra särskilda boenden inte finns en samlad och enhetlig bild av 

tillgången till Internet och TV la vi i Socialdemokraterna fram ett initiativärende för att komma till 

rätta med det. 

Vi ser med oro att det finns grupper av våra behövande som inte får den tillgång som samhället idag 

kräver mot bakgrund av den digitala frammarschen. Dagens samhälle kräver tillgång till internet för 

att hantera bankärenden, försäkringsärenden eller som nu senast i en situation då en pandemi kräver 

snabba ingångar till system för bokning eller verifiering av uppgifter. TV har också på kort tid gått från 

markbundna sändningar via antenn till tjänster som man behöver en internetanslutning för att 

komma åt. TV och radio är fortfarande en viktig kanal för viktig samhällsinformation och alla är med 

och finansierar denna via skatten även om man bor på ett särskilt boende. 

Styret väljer att inte ens bemöda sig att visa intresse utan hänvisar till att det pågår en utredning 

avseende hyresnivåerna på särskilda boenden. Vilket är en senare fråga där tillgång till Internet och 

TV säkert kan bli en fråga som påverkar. Men att inte ens vilja titta på hur det ser ut är svagt. Man ser 

heller inga problem från styret att låta de boende endast ha tillgång till Internet och TV i allmänna 

samlingsrum. Där alla skall behöva ta sina privata kontakter, allt från videosamtal till nära och kära till 

officiella kontakter med myndigheter, offentligt. 

Vi yrkade bifall till initiativärendet som syftade till att belysa situationen och titta på en lösning men 

förslaget röstades ner av styret. 

Socialdemokratiska gruppen i Socialnämnden. 


